
  Protokół nr 44/18 z posiedzenia wspólnych Komisji: 

1. Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

2. Spraw Komunalnych i Społecznych 

       w dniu 9.10.2018 r., godz. 10.00 -13.30 

 

1. Otwarcie połączonego  posiedzenia komisji  i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Mateusz Bobek. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum w obydwu komisjach, po czym 

otworzył  posiedzenie. Lista obecności radnych i osób uczestniczący w komisji stanowi zał. Nr 1 i 2 do 

protokołu. Stan KRGiB 4 radnych; spóźnienie: Iwona Czyż i Krzysztof Szlaski; nieobecny  Andrzej 

Kościukiewicz. Stan KSKiS – 4 radnych., nieobecny Zbigniew Mitelstädt, spóźnienie zapowiedział Jan 

Magda  

 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący zastrzegł sobie prawo zmiany porządku w związku z umówionymi wizytami 

zainteresowanych osób. Poza tym zostały wprowadzone do porządku sesji dodatkowe uchwały, o 

wprowadzenie których wnioskuje Przewodniczący RM, one również  będą przedmiotem opinii komisji, 

chodzi o projekty uchwał:.  

 

• Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

• Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Międzyzdroje. 

• Projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, obowiązujących na terenie Gminy 

Międzyzdroje.   

• Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów” (Tamara 

Starachowska) 

• Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów”(Jerzy Neukampf) 

 

3. Uwagi i poprawki radnych do protokołów z dnia: 24.09.2018 r. 

 

Protokół z ostatniego posiedzenia komisji uważa się  przyjęty, gdyż nikt nie wniósł uwag.  

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2018. 

 

Zagadnienie referowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka, odpowiadając na pytania radnych: 

Radna Dorota Klucha zapytała o kwotę 22 tys. zł na sołectwa, odpowiedzi udzieliła pani Anna Oleksy, 

Radna zapytała również  o kwotę 2 tys. zł. przeznaczoną na schronisko, jest to wyszacowana kwota  

uzależniona od ilości psów, poinformowała pani Skarbnik.  

Radny Janusz Piłat zapytał natomiast o szczegóły związane z kwotą 800 000 zł. z tytułu podatku vat.  

pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o odzyskane odsetki z urzędu skarbowego. 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami 

 



5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/420/17 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia   14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2018 rok. 

 

Po omówieniu zagadnienia przez panią  Skarbnik, Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie 

projekt uchwały: 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej                                       

w Międzyzdrojach  z dnia  4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2018-2035.7.  

 

W prognozie zmieniają się 3. załączniki, zmiana dotyczy również zagospodarowania terenów zielonych 

ponieważ musimy wystąpić ze zaktualizowanym wnioskiem. 

Radna Ewa Trott zapytała, na jakiej podstawie ustalono, że w tym roku rozpoczynamy inwestycję 

Burmistrz wyjaśnił, że III etap był zadaniem Gminy ( poza złożonym projektem), który okazał się być 

niedoszacowany. W skali kraju było 7 projektów, i żaden z nich nie został ruszony. 

Zdaniem Mateusza Bobka problem leży po stronie urzędu miejskiego, ktoś z osób 

odpowiedzialnych nie dopilnował warunków  umowy. 

Burmistrz wyjaśnił, że na 9 parków, w 3 z nich  nie wyszacowano zieleni, wzięto pod uwagę  jedynie 

infrastrukturę. Zakładano, że będzie to miało miejsce w II etapie.  

 

                                              --------------- godz. 11.00 Radna Dorota Klucha opuściła posiedzenie, 

natomiast przyszła na posiedzenie radna Iwona Czyż, stan personalny KRGiB 6 radnych-- 

 

Radny Mateusz Bobek nadal sądzi, że gdybyśmy mieli taki zapis w umowie,  to byśmy na tym 

wygrali, tymczasem na tym etapie, propozycja Burmistrza jest lepszym rozwiązaniem. Całość zadania 

8 835 067, natomiast własne środki – 2 500 000 zł.  

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący przystąpił do głosowania: 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 5 głosami, wstrzymała się 1 osoba 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 3 głosami, wstrzymała się 1 osoba. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/57/15 Rady Miejskiej                                       

w Międzyzdrojach     z dnia  26 marca 2015 r. w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Międzyzdroje. 

 

Zagadnienie referowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka  

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LV/567/10 Rady Miejskiej                                   

w Międzyzdrojach z dnia 29 czerwca 2010 r. w sprawie zakresu i formy informacji                       

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Międzyzdroje za pierwsze półrocze, zakresu               

i formy informacji o przebiegu wykonania planu finansowego jednostek za pierwsze 

półrocze.  

 

Zagadnienie referowała Pani Skarbnik Agnieszka Sadka  



 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 min przerwę w posiedzeniu, po przerwie wznowił posiedzenie, proponując 

zmianę kolejności porządku posiedzenia w związku z  przybyciem zaproszonych gości.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków.  

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyła pani Joanna Ścigała, insp. referatu  promocji i współpracy z 

zagranicą, która przyprowadziła na posiedzenie komisji osoby zamieszkujące w budynku przy ulicy 

Zwycięstwa 21, ubiegające się  o dotacje na  remont i  dokumentację tego budynku.  

Pani Joanna Ścigała wyjaśniła zagadnienie pod kątem technicznego stanu budynku, w którym 

leje się z dachu, stąd  konieczność podjęcia natychmiastowych działań. W budynku tym mieszka 6 

rodzin. Z punktu widzenia formalnego wszystko jest dogadane, jednak nie ma gwarancji, że nie będzie 

konfliktowych sytuacji.  

Pani Ścigała udzieliła odpowiedzi na pytania Radnego Janusza Piłata, pytającego o  ilość wniosków, 

które wpłynęły od mieszkańców. Aktualnie nie ma żadnego wniosku, odpowiedziała  Pani Joanna, w 

tym roku nie wykorzystamy tych środków.  

Radny Mateusz Bobek zauważył,  że w ewidencji posiadamy 200 budynków, musimy uważać, gdyż 

porozumienie będzie podpisane pomiędzy Gminą,  a zainteresowanymi. 

Przewodniczący zamknął dyskusję,  poddając pod głosowanie projekt uchwały, co do którego zostaną 

jeszcze na sesji wprowadzone autopoprawki  

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportem nieruchomości do 

spółki    z ograniczoną odpowiedzialnością „Międzyzdrojskie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego”  

 

Burmistrz omówił projekt uchwały  mający na celu wniesienie aportem do spółki MTBS nieruchomości, 

celem zrealizowania na w/w ternie budynku mieszkalnego wielorodzinnego. 

 

Burmistrz odpowiedział na pytanie Radnego Jana Węglorza o ilość mieszkań komunalnych.  Jest to na 

razie zgoda na aport, ale w odpowiednim momencie można wszystko zapisać. 

 

Radny Mateusz Bobek stoi na stanowisku, że część mieszkań pójdzie na wolny rynek   

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

 

11. Projekt uchwały w sprawie uznania właściwości Rady Miejskiej do rozpoznania skargi 

pana  I. P. na działalności Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 



Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

 

12. Projekt uchwały w sprawie zawiadomienia Pana I. P. o niezałatwieniu skargi w terminie. 

 

W związku z zakończeniem kadencji Rady nie będzie możliwości zakończenia tej skargi, w związku z 

czym zaproponowano datę 15 XII na jej sfinalizowanie. 

 

Autopoprawka:  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 5 głosami, wstrzymała się 1 osoba 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

Całość uchwały: 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyła Pani Wioletta Sosińska, która omówiła segregację w aspekcie 

zmieniającej się frakcji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrali Radni Janusz Piłat oraz Anna  Oleksy, pytając 

o szczegóły zagadnienia, po czym zamknął dyskusję,  przystępując do głosowania poszczególnych 

projektów uchwał.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości  opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 5 głosami, doszedł radny Jan Magda 

 

14. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Międzyzdroje. 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami, wstrzymała się 1 osoba 

 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, obowiązujących na 

terenie Gminy Międzyzdroje.   

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami 

 

16. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów” (Tamara 

Starachowska) 

 

Przewodniczący poinformował o ustaleniach dotyczących spotkania w ramach posiedzenia kapituły, 

które miało miejsce 4.10.2018 r. Zgodnie z zapisami uchwały Kapitułą  opiniuje wnioski w sprawie 

nadania tytułów. Wpłynęły 2 wnioski, i dwa wnioski uzyskały przychylność Kapituły. W związku z tym 

Przewodniczący przygotował projekty uchwał, o których wprowadzenie będzie wnioskował na sesji.   



 

 

Wniosek w tej sprawie został złożony przez  grupę Radnych, a  jego treść odczytał radny Filip 

Szyszkowski. 

Radni dyskutowali na temat rangi nadawania tego tytułu, jak również zasad, które powinny 

obowiązywać w tym zakresie. Już niejednokrotnie poruszano zagadnienie w aspekcie przyznawania  

tytułów oraz częste nadużywania tego wyróżnienia.  Zdecydowanie należy podnieść rangę, 

jednomyślnie zauważyli Radni, w ślad za  czym ocena kandydatów powinna być bardziej rzetelna.    

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 6 głosami. 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 4 głosami, wstrzymała się 1  

 

17. Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „zasłużony dla Międzyzdrojów” ( Jerzy Neukampf) 

 

Radny Filip Szyszkowski odczytał wniosek złożony w sprawie nadania tytułu Panu Jerzemu 

Neukampfowi.   

Kilkoro radnych wyraziło swoje wątpliwości na temat przedstawionej kandydatury, czego wyraz dali w 

głosowaniu. 

 

STANOWISKO  

komisja RGiB  opowiedziała się pozytywnie 1 osoba, przeciwne były 2 osoby, wstrzymały się 2 osoby 

Komisja SKiS  opowiedziała się  pozytywnie 1osobam przeciwko były 2 osoby, wstrzymały się 2 osoby  

 

W związku z czym wniosek upadł, na sesję zostanie przygotowany jeden projekt uchwały.  

 

18. Przyjęcie protokołu z kontroli realizacji wniosków składanych przez Radę Miejską w roku 

2017.  

 

Komisja nie dyskutowała w tym temacie.  

 

19. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Przewodniczący przedstawił bieżącą korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej. 

1) Pismo dot. umorzenia zaległości Pani E.J. z tytułu nie uiszczania opłat czynszowych. 

Po przeprowadzonej dyskusji, ostatecznie komisja nie zajęła stanowiska w tej sprawie ze względu na 

zbyt mało danych w zgromadzonej dokumentacji. Poza tym zainteresowana umorzeniem zaległości nie 

była obecna na posiedzeniu, stąd brak możliwości zadania szczegółowych  pytań w tej sprawie.  

2) Kolejna sprawa dotycząca umorzenia zaległości  – wniosek pani Cz.T  z tytułu użytkowania 

nieruchomości gruntowej. Do Biura RM wpłynęło pismo Burmistrza informujące, że w tej 

sytuacji nie jest wymagana opinia komisji, gdyż wpłynęła część należności. 

3) Pismo pani Józefy W. w sprawie wykupu lokalu mieszkalnego. Pismo należy przekazać 

Burmistrzowi, zgodnie z kompetencjami 

4) Wniosek o ustalenie lokalizacji inwestycji – wnioskodawca Handwit pani D. Jackowski, pismo 

to skierowane jest  do Burmistrza. Zdaniem Radnej Iwony Czyż  sprawa ta wymaga 

natychmiastowy działań. Jest to kompetencja organu wykonawczego - powiedział 

Przewodniczący Jan Magda.  

    

20. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. Nie zgłoszono. 

 

 

 

 



21. Zakończenie posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, prowadzący obrady Mateusz Bobek zamknął 

posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska      Przewodniczący Komisji: 

1) RGiB – Mateusz Bobek …………………………….. 

 

2) SKiS – Filip Szyszkowski ………………………….. 


